
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 8/2024 w dniu 23 października  2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz. 19,00 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

obecny 

6. Krzysztof Konowalski                          obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                         obecny 

     8. Tomasz Kranc                         obecny 

      9.    Zbyszko Sygierycz       obecny 
___________________________________________________________________ 
 

Nieobecni członkowie Komisji: O 
       
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa Powiatowego 
2. Monika Kozłowska – Z-ca Kierownika Wydziału Komunikacji Starostwa Pow. 
3. Ewa Roman – Radna Rady Powiatu   

 
 
 
 
 
 
 
 

- 1 – 



1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 1.1.Opiniowanie materiałów na sesję: 
a)  projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za usunięcie z drogi i 
przechowywanie pojazdów w 2025r. 
 b) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2025r.  
c) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 
d) projektu uchwały w spr. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wągr. 
1.2. Zapoznanie się z protokołem z kontroli w ZOZ w Wągrowcu za 2023r. 
1.3.Opiniowanie propozycji inwestycji/ zadań drogowych do realizacji na VII Kadencji 
Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
Poddano również pod głosowanie protokół z ostatniego posiedzenia komisji i został 
przyjęty jednogłośnie. 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

BRAK 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
ad 1.1 a) i b) omówiła Pani Monika Kozłowska Z-ca Kier. Wydziału Komunikacji 
Starostwa Wągrowieckiego, wyjaśniając, że maksymalne stawki omawianych opłat 
reguluje Obwieszczenie Ministra Finansów z 29.7.2024r. 
ad. 1.1 c) i d) omówiła Pani Ewa Szczepaniak - Skarbnik Powiatu Wągrowieckiego 
przedstawiając zmiany w dochodach i wydatkach budżetu powiatu na 2024r. oraz 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wągr. 
ad.1.2. Pan Piotr Kaczmarek - Przewodniczący Komisji poprosił aby dokładnie 
zapoznać się z „ Wystąpieniem pokontrolnym z dokonanej kontroli  w ZOZ w 
Wągrowcu za 2023r.” Zainteresowanie wzbudziła informacja o likwidacji oddziału 
położniczego. Radna Barbara Zegartowska podzieliła się informacją, że każdego roku 
rodzi się znacznie więcej mieszkańców naszego powiatu niż wymagane mniej niż 400 
urodzeń w roku aby wg najnowszych rządowych planów reorganizacji służby zdrowia 
oddział taki był likwidowany. Radna nie została przekonana o słuszności decyzji o 
likwidacji zwłaszcza wobec planów likwidacji tych oddziałów w sąsiednich powiatach. 
Przy tak nielicznej  ilości oddziałów położniczych w naszej części województwa 
upatrywała szansy na rozwój tego oddziału co przyczyniłoby się do dostępniejszej 
obsługi medycznej w tym zakresie mieszkanek powiatu i nie tylko. Problem wyjaśniał 
Pan Tomasz Kranc – Starosta, tłumacząc zaistniałą sytuację brakiem środków 
finansowych i lekarzy nie wspominając co uczyniono aby to zmienić.  
Ad.1.3 Przystępując do omawiania „Propozycji Inwestycji i Zadań Drogowych na VII 
Kadencję Rady Pow. Wągr.”, głos zabrała Pani Ewa Roman – Radna Rady Powiatu 
mieszkanka wsi Bartodzieje, która przedłożyła wniosek o ujęciu w planie budowy 
dodatkowego przejścia dla pieszych w swojej wsi (zał. Nr 1).  Wniosek poddano pod 
głosowanie i głosami: za 7, wstrzymujący się: 1,przeciw :0 (1 osoba nieobecna na 
głosowaniu) zadecydowano o dodaniu do planu tej budowy uzależniając realizację od 
wielu czynników. Poddano również pod głosowanie ustnego wniosku Pani Małgorzaty 
Osuch - W-ce Przewodniczącej Rady, o remont drogi Krzyżanki -Laskownica Mała na 
odcinku ok. 2,5 km. 
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Propozycje poddano pod głosowanie: jednomyślnie go odrzucono. Pan  Starosta 
Tomasz Kranc omówił cały plan zadań drogowych na VII kadencję zaznaczył, że 
dodano do planu wniosek Pani Anny Twardowskiej – Radnej Powiatu z uwagi na 
porozumienie z Wójtem Gminy Mieścisko w sprawie partycypacji w kosztach (zał. Nr 
2). Wyjaśnił jak bardzo trudno będzie zrealizować cały plan z uwagi na możliwości 
finansowe. 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1. Zapytania - brak 
5.2  Opinie      - brak 
5.3  Stanowiska-brak 
5.4  Wnioski     - brak 
 

Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________    ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                            / Piotr Kaczmarek/ 

 


